

Application letter for membership of the Board of Directors of the Eastern Province Cement Company for the next session starting on 29/01/2024 and ending on 28/01/2028

To: Remuneration and Nominations Committee for Eastern Province Cement Company

I hereby submit my desire to run for membership of the Board of Directors of the Eastern Province Cement Company for its next session, which starts on 29/01/2024 and ends on 28/01/2028, and I attach to you herewith my candidacy application, including all the forms, documents and data referred to in the company's announcement on the Saudi Stock Exchange (Tadawul) website.

I hereby pledge, with all my legal qualifications, that in the event of my election to the Board of Trustees, I will carry out my duties and responsibilities with sincerity and honesty and abide by all applicable laws, regulations, controls, procedures and policies, and to devote sufficient time to contribute to directing the company's policies and business, attending meetings of the Board of Directors and the committees of which I am a member, and to perform my duties with complete independence, in a manner that achieves the interests of the company.

It also recognized the following:

1. I have never been convicted of an act that violates honor or trust or violates the laws and regulations in the Kingdom of Saudi Arabia or in any other country.
2. I meet the candidacy conditions stipulated in the Companies Law and the Corporate Governance Regulations.
3. I meet the membership criteria contained in the Board Membership Policies and Criteria.
4. The information, signatures and documents contained in the candidacy application are correct, and I agree to subject my application to review, scrutiny and verification by other parties, and that my right to run will be forfeited in the event that it violates any of the controls and procedures for membership of the Board of Directors of the applicable joint stock companies, unconditionally.
5. If it is proven otherwise than what is stated in this letter or in the attached documents, my candidacy or membership in the Board and the committees in which I am a member will be forfeited, and the company may claim appropriate compensation from me.

Full name:

Civil Registration Number:

(or Iqama number or passport for non-Saudis)

Signature:.....

(In addition to the official seal if the shareholder is a legal person)

Date:.....

خطاب طلب الترشيح لعضوية مجلس إدارة شركة أسمنت المنطقة الشرقية
للدورة القادمة التي تبدأ في 2024/01/29 وتنتهي في 2028/01/28

السادة / لجنة المكافآت والترشيحات لشركة أسمنت المنطقة الشرقية

أتقدم بطلب الترشيح لعضوية مجلس إدارة شركة أسمنت المنطقة الشرقية لدورته القادمة التي تبدأ في 2024/01/29 وتنتهي في 2028/01/28 وأرفق لكم بطيه طلب الترشيح الخاص بي، متضمناً كافة النماذج والوثائق والبيانات المشار إليها في إعلان الشركة على موقع السوق المالية السعودية (تداول).

وهذا أتعهد وأنا بكامل أهليتي المعتبرة شرعاً ونظماً أنه في حال انتخابي لعضوية المجلس بالقيام بواجباتي ومسؤولياتي بإخلاص وأمانة والالتزام بكافة الأنظمة واللوائح والضوابط والإجراءات والسياسات المعمول بها، وأن أخصص الوقت الكافي للمساهمة في توجيه سياسات وأعمال الشركة وحضور اجتماعات مجلس الإدارة، واللجان التي أكون عضواً فيها، وأن أؤدي مهامي باستقلالية تامة، وبما يحقق مصالح الشركة.

كما أقربما يلي:

1. أنه لم يسبق إدانتي بعمل مغل بالشرف أو الأمانة أو مخالف للأنظمة واللوائح في المملكة العربية السعودية أو في أي بلد آخر.
2. أنني مستوفي لشروط الترشيح المنصوصة في نظام الشركات ولانحة حوكمة الشركات.
3. أنني مستوفي لمعايير العضوية الواردة في سياسات ومعايير العضوية في مجلس الإدارة.
4. أن المعلومات والتواقيع والوثائق الواردة في طلب الترشيح صحيحة، وأوافق على إخضاع طلبي للمراجعة والتدقيق والتحقق من قبل أطراف أخرى، وأنه سيتم إسقاط حقي في الترشيح في حال مخالفته لأي من الضوابط والإجراءات الخاصة بعضوية مجلس إدارة الشركات المساهمة السارية، دون قيد أو شرط.
5. إذا ثبت خلاف ما ورد في هذا الخطاب أو في المستندات المرفقة فسيتم إسقاط ترشيحي أو عضويتي في المجلس واللجان التي أشغل عضويتها، كما يجوز للشركة أن تطالبني بالتعويض المناسب.

الاسم الرباعي:

رقم السجل المدني:

(أو رقم الإقامة أو جواز السفر لغير السعوديين)

التوقيع:

(بالإضافة للختم الرسمي إذا كان مالك الأسهم شخصاً معنوياً)

التاريخ: